

## UFO Styrelsemöte

20160309

Närvarande: Cattis, Magnus, Robert, Jennie

1. Mötet öppnas
2. Dagordningen godkännes
3. Senaste protokollet, att följa upp:
  - a. Foto 30/5 på Fjälliden. Mer information kommer
  - b. 3-6/6 agility-tävlingar på Fjälliden
  - c. Möjligheten att sälja/låna/dela ut begagnade, fräscha strumpor och shorts i kiosken.
  - d. Ansvarsfördelning mellan lagen i bollförrådet.
4. Meddelanden:
  - a. Årsmöte söndag 13/3. Välkomna!
  - b. Lagrapporter: F 05/06:s lagkassa kommer att delas upp mellan de två årskurserna, för att hitta på en aktivitet.
5. Nytt lag -10: Cattis och Jennie kallar till uppstartsmöte 26/4 kl 18.30. Jennie skriver inbjudan och skickar ut 2 veckor innan. OSA till Cattis senast 20/4.
6. Certifiering: vi ska avsätta ett möte till att göra klart alla dokument och bilagor så att vi kan få vår certifiering. Vi uppmanar ledare att ge förslag på projekt som vi kan genomföra i klubben. Frågan återkommer på nästa ledarmöte
7. Material som vi har beställt har börjat komma. Kompletteringar kommer att göras vid behov, Robert kollar upp när säsongen dragit gång. Matchställ ska fördelas så att alla lag har ett när säsongen börjar.
8. Domare: Förra årets uppställning har varit på avslutning, en innebandymatch samt middag. Några "gamla" fortsätter denna säsong, några nya har visat intresse, men vi tar gärna emot anmälningar av fler som vill! Cattis skriver i Klubbnytt, tillsammans med intresseanmälan från ungdomar att jobba midsommarafton på Fjälliden.
9. Ledarmötet: träningstider måste in på planbokningen. Vi behöver en (1) 9-mannaplan, två (2) 5-mannaplaner och två (2) 7-mannaplaner.

**F01-02:** Är numera ett kombinationslag med UIF. De spelar 9-manna och vill gärna ha en helgräningsstid. Matcher söndagar kl 15.00

**F04:** Spelar grundserie 7-manna. Träningar tisdag och torsdag 18-19:30.

**P03-04:** Spelar p13 9-manna. Tränar måndag, onsdag och torsdag 18-19:30. Matcher söndagar kl 10.00 jämna veckor. Ser gärna att 9-mannaplanen ligger närmast A-plan.

**P05-06:** Ska spela 7-manna. Har ej bestämt träningsdagar.

**P07-08 och F06-07:** Ska spela 5-manna. Är anmälda till två olika serier (pojk och flick) men planerar att träna ihop. Har fått påfyllning av 6 st 06-tjejer. Tränar

onsdagar 18-19:30 och behöver då 2 st 5-mannaplaner. Är ev intresserade av konstgräsplan onsdagar 17:30-18:30. Ska ha föräldramöte 23/3.

**PF09:** Tränar tisdagar 18-19.

**Jumkilshallen:** är ledig tisdagar 18-19 samt lördagar 11-12.30. Är det något lag som vill ha dessa tider? Cattis mailar ut förfrågan.

Till ledarmötet i april: utvecklingsprojekt, förslag från ledare

10. Fotbollsskolan: förfrågan har gått ut till fjolårets ledare. Fem har tackat ja, fem har svarat kanske. Avgiften ligger kvar som förra året. Magnus kollar upp hur kommunens löner ligger i år, eftersom vi följer deras taxa
11. Övriga frågor: -
12. Mötet avslutas

## Kalendarium

~~16/2 Styrelsemöte, klubblokalen~~

~~29/2 Ledarmöte, klubblokalen (Magnus, Robert fika-ansvariga)~~

~~8/3 Styrelsemöte hos Jennie~~

12/4 Styrelsemöte hos Robert

19/4 Ledarmöte, klubblokalen (Jennie, Maria fika-ansvariga)

26/4 Uppstartsmöte för -10:orna, klubblokalen 18.30 (Cattis och Jennie)

10/5 Styrelsemöte hos Magnus

7/6 Styrelsemöte, Fjälliden

28/6 Styrelsemöte, terminsavslutning

9/8 Styrelsemöte hos Maria

13/9 Styrelsemöte hos Cattis

11/10 Ledarmöte, klubblokalen (kiosk-fika)

8/11 Styrelsemöte hos Jennie

13/12 Styrelsemöte hos Magnus, budget 2017